
 

Medlemmer af Borgerforeningen Mols – Distriktsråd for Mols og Helgenæs – 

indkaldes herved til 

Generalforsamling 
Den ordinære generalforsamling i foreningen finder sted 

tirsdag den 27. februar 2024 kl. 19.30 
i Strands Forsamlingshus, 
Strands Bygade 42 

Dagsorden iflg. vedtægterne: 

1. Valg af dirigent og stemmetællere. 

2. Formandens årsberetning. 

3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 

4. Fastsættelse af årligt kontingent. Bestyrelsen foreslår uændret 100 kr. 

• Fastholdes, godkendt. 

5. Behandling af indkomne forslag. 

• Trafiksikkerhed på bl.a. Lyngevej, lille dialog herom i forsamlingen. 

• 4 meldte sig som mulige deltager i det nye trafikråd. Navne er noteret ned og de får besked 

efter vi har holdt vores 1. bestyrelsesmøde. 

• En ønsker sig en trafikmåling ved børnehaven i Knebel. Fællesbestyrelsen for børnehave og 

skole er i gang med at få en fartmåling i går. 

• Molslinjen, er det noget BF er i gang med? Søren I. informerer om det han ved omkring 

ML. 

6.Valg til bestyrelse samt 2 suppleanter 

På valg til bestyrelsen er Martin Hedegaard og Tenna Vognsen. 

Tenna Vognsen er villig til genvalg. Tenna Vognsen er valgt sammen med Mette Foged. 

Peter Pedersen genopstiller som suppleant – og er også villig til valg til bestyrelsen. 

• Peter Pedersen og Hans Jørgen Andersen er valgt som suppleanter. 

7. Valg af 2 revisorer samt en revisorsuppleant. 

• Svend Erik Sørensen og Knud Sørensen som revisorer og Eigil Holm Nielsen genvalgt som 

revisorsuppleant. 

8. Eventuelt 

Forslag til beslutning på generalforsamlingen skal være bestyrelsen i hænde senest 

20. februar: formand@molshelgenaes.dk – eller Jan Schmidt, Sletterhagevej 61, 

Helgenæs, 8420 Knebel. 

 

Antal, 5x12 + 6, inkl. bestyrelsen. 

 

Orientering om Molsværket og Det Blå Torv 
Efter selve generalforsamlingen bliver der givet orientering om de to store projekter 

i området, Molsværket og Det Blå Torv. 

Der bliver tale om en statusrapport på projekterne, ikke debat. 

Bestyrelsen byder på øl og sodavand og er vært ved kaffebord. 

Bestyrelsen 


